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شيوا   نوروزي

دعواهايزرگريبرايهيچوپوچ!
درگيري هاي لفظي مديران و مربيان سرخابي ها، نه تنها فروكش نكرده، 
بلكه بيان يك كلمه يا يك جمله كافيست تا طرف مقابل از كوره در برود، 

بيانيه بدهد و شكايت كند. 
فرقي نمي كند فوتبال ما در چه شرايطي باشد، به هرحال موضوعي براي 
دعواي پرسپوليس و اس��تقلال و عوامل آنها پيدا مي شود. درحالي كه 
نزديك ب��ه دو هفته از آخرين بازي اس��تقلال در هفت��ه يازدهم ليگ 
مي گذرد و پرسپوليس هم بيش از 20 روز است كه در ليگ مسابقه ای 
نداشته، مديران عامل دو باشگاه با اظهارنظر و رفتارشان در صدر اخبار 
قرار گرفته اند. گويا درويش حرف از پيگيري شكايت از استقلال و كسر 
امتياز احتمالي از آبي ها  زده و همين چند كلمه براي مديران استقلال 
كافي بود تا بهانه جديد براي هياهوي رسانه اي پيدا كنند. آقايان يك 
بيانيه بلندبالاي جديد صادر كرده اند تا مثلًا بگويند مديرعامل رقيب 
حق اظهارنظر در مورد ما را ندارد. از طرفي در اين بيانيه تهديد ش��ده 
در صورت تكرار قرمزها بايد منتظر پاسخ جدي آبي ها باشند. همچنين 

روي شكايت از رضا درويش نيز تأكيد شده است. 
اين مدل دعواها در فوتبال ما ديگر نخ نما شده و آقايان براي خودنمايي 
و مطرح شدن در رسانه ها بهتر است روش هاي جديدي را ابداع كنند. 
از هر طرف كه به ماجرا نگاه كنيد به چي��پ بودن و همچنين زرگري 
بودن اينگونه جدال هاي لفظي پي مي بريد. مديرعامل سرخپوشان با  
آن همه مخالف و منتقدي كه دارد و در شرايطي كه تمام تمركز او و تيم 
پرسپوليس بايد روي بازي با الدحيل در ليگ  قهرمانان باشد، حواسش 
پي كم كردن امتياز از رقيب سنتي اس��ت. آن طرف قضيه مديرعامل 
استقلال است كه باشگاهش شاكيان خارجي زيادي دارد و هنوز بحث 
درگيري كادر فني اش با تصويربردار اصفهاني حل نشده، اما گوش به 
زنگ است تا ببيند درويش و اطرافيانش چه حرفي مي زنند تا بلافاصله 
بيانيه صادر كن��د و از جنگ لفظي عقب نمان��د. كاش علي خطير اين 
سرعت عمل را در مديريت بحران هاي داخلي استقلال نيز داشت تا تيم 

نكونام از ابتداي فصل با اين همه چالش مواجه نمي شد. 
جالب اينجاس��ت كه در بيانيه اخير اس��تقلال به تأكي��د وزير ورزش 
مبني بر پرهيز سرخابي ها از ايجاد تنش پيش از برگزاري دربي اشاره 
شده، اما اظهارنظر درويش و پاسخ آبي ها بار ديگر نشان داد دو باشگاه 
متبوع وزارت ورزش اهميتي به دس��تورات وزير نمي دهند، اما هر بار 
كه پول كم  مي آورند و به دنب��ال تهيه ارز ب��راي پرداخت بدهي هاي 
خارجي شان هستند، يادش��ان مي افتد وزارت ورزشي هم وجود دارد. 
موضوع دعواي جديد سرخابي ها كس��ر يا عدم كسر امتياز از استقلال 
است، درحالي كه طبق اخبار منتشر شده احتمال بازگرداندن امتيازهاي 
كسر شده پرسپوليس و سپاهان نيز وجود دارد. معلوم نيست درويش 
چرا حرف از پيگيري كسر امتياز از اس��تقلال زده، در حالی كه قرار به 
برگرداندن امتيازهاي دو تيم است و چرا بايد بحث كاهش امتياز آبي ها 

مطرح شود؟! 
باشگاه  استقلال هم قطعاً كارهاي واجب تری از اينكه جواب درويش را 
بدهد دارد و بهتر است تمام هم و غم خود را روي حفظ صدرنشيني و 
بازي هاي پيش رو بگذارد. در اوضاع كنوني بدون شك به راه انداختن 
جنگ و كش��اندن آن به رسانه ها چيزي نيس��ت جز دعواي زرگري و 
هدف شان هم بازي با افكار عمومي است. سرخابي ها ميلياردها تومان 
براي بستن تيم جديدشان در اين فصل خرج كرده اند تا بهترين بازي ها 
را براي هوادارانش��ان انجام دهند و بهترين نتيجه را بگيرند، نه اينكه 
گاه وبيگاه عليه هم بتازند و هرچه از دهانشان درمي آيد نثار هم كنند. 
متأسفانه وزارت ورزش متولي اين دو باشگاه نيز مثل هميشه در قبال 
اين سوءمديريت ها منفعل است، دخالت نمي كند و منتظر مي ماند تا 

طرفين خودشان دست از دعوا بردارند!

تبعيض، بي توجهي، مسكن و اشتغال، گلايه  بي پايان ورزشكاران 

مهرزاد:چراپاداشمانصفاست؟
كميته  ملي المپيك براي اينچه درگاهي دعوتنامه فرستاد

نقشمجمععموميدرآيندهژيمناستيك
بي توجهي و وعده هاي عملي نشده سال هاست 
كه داد ورزشكاران را درآورده است، خصوصاً آنها 
كه موفق به كس��ب مدال  و عنوان  هاي در خور 
توجه شده اند. موفقيت  هايي كه جز چند عكس 

يادگاري هيچ سودي برايشان نداشته است. 
مرتضي  مهرزاد، س��تاره واليبال نشس��ته ايران 
يكي از همان ورزش��كاراني اس��ت ك��ه كارد به 
اس��تخوانش رس��يده و در گفت وگو با ورزش3، 
لب به اعتراض باز كرده  است. ورزشكاري كه دو 
طلاي پارالمپيك، دو طلاي بازي هاي آسيايي، 
طلاي قهرماني جهان و جام باش��گاه هاي جهان 
از جمله افتخاراتش است: »مهم ترين مسابقات 
امس��ال هانگژو بود كه موفق به كسب طلاي آن 
شديم. قهرماني واليبال نشسته براي كاروان ايران 
اهميت بسياري داشت و بعد از آن هم قهرمان جام 
باشگاه هاي جهان شديم، اما به نظر مي رسد كه 
قهرماني هاي واليبال براي مسئولان عادي شده 
اس��ت. اين خيلي بد اس��ت. حمايت ها هم هيچ 
تعريفي ندارد و به هيچ يك از درخواست هايي كه 
طي اين سال ها داده ايم توجهي نشده است. براي 
نمونه چرا بايد بين طلاي تيمي با طلاي انفرادي 
در مسابقات پارالمپيك و پاراآسيايي فرق گذاشته 
شود و پاداش بچه ها را نصف بدهند. در حالي كه 
ما تنها تيمي از ايران هس��تيم ك��ه در المپيك 
و پارالمپي��ك مي توانيم روي س��كوي المپيك 
بايستيم و سال هاست كه قهرمان جهان هستيم. 
اين ناعدالتي در حق بچه هاس��ت. در بازي هاي 

پاراآسيايي هانگژو هم همين اتفاق افتاد و ما تنها 
تيمي بوديم كه طلا گرفتيم، اما باز هم پاداش ها 
نصف ش��د. از المپيك و پارالمپيك بالاتر نداريم 
و ما مثل آب خوردن س��هميه كسب مي كنيم و 
مدال طلا مي گيريم، اما به چشم كسي نمي آيد. 
اكثر بچه هاي ما اين ورزش شغل شان است و شغل 

ديگري ندارند.«
اوضاع س��اير ورزش��كاران نيز تعريفي ندارد، 
به طوري ك��ه گله ه��اي اميرحس��ين هدايي، 
ملي پ��وش تني��س روي مي��ز در گفت وگو با 
ايس��نا نيز در همين راستاست و به بي توجهي 
مس��ئولان، مش��كلات مالي، معيشتي و شغل 
ورزش��كاران خلاصه  مي ش��ود: »در سه سال 
گذش��ته همه تلاش خود را كردم ت��ا بهترين 
نتايج را بگيرم. نفر اول رنكينگ اميد هاي جهان 
شدم. دو طلا در بازي هاي كشورهاي اسلامي 
و يك برنز تيمي تاريخي به همران نيما و نوشاد 
عالميان كسب كردم، اما در نهايت 75 ميليون 
توس��ط كميته ملي المپي��ك و 125 ميليون 
توسط وزارت روزش به عنوان پاداش دريافت 
كردم ك��ه با مجم��وع آن، حتي يك ماش��ين 
معمولي هم نمي توان تهيه ك��رد. درحالي كه 
دغدغه من مثل اكثر ورزش��كاران مس��كن و 
اش��تغال اس��ت. دغدغه  اي كه از وزير ورزش 
درخواس��ت دارم با توجه به وعده هاي رياست 
جمهوري انجام شود تا بتوانيم تمام تمركز خود 

را روي كسب سهميه المپيك بگذاريم.«

پنجاه و دومي��ن مجمع عموم��ي كميته  ملي 
المپيك صب��ح امروز ب��ا حضور اعض��ا برگزار 
مي ش��ود. اين اولين مجمع پس از آغاز رياست 
محمود خسروي وفاس��ت و بررس��ي عملكرد 
كميت��ه   ملي المپي��ك و گزارش ه��اي مالي از 
محورهاي اصلي اين جلسه هستند. بااين حال 
حواشي مجمع قبل از برگزاري آن شروع شده و 
هيچ بعيد نيست حضور برخي اعضا، مشكلاتی 
اساس��ي براي ورزش كش��ور به همراه داشته 
باش��د. رؤس��اي فدراس��يون ها، اعضاي اصلي 
مجمع عمومي كميته را تشكيل مي دهند و در 
اين بين بحث بر س��ر اينكه نماينده فدراسيون 
ژيمناس��تيك چه كسي اس��ت همچنان ادامه 
دارد. متأسفانه وزارت ورزش در چند ماه اخير به 
جاي آنكه تكليف اين فدراسيون را روشن كند، 
زمان زيادي را از دس��ت داد تا هم ملي پوشان 
ژيمناس��تيك متضرر ش��وند و هم اين رشته با 
بلاتكليفي مديريتي دس��ت وپنجه ن��رم كند. 
اگرچه اسفندماه سال گذشته مجمع انتخاباتي 
فدراسيون ژيمناستيك برگزار شد، اما انتخاب 
عابد حقدادي تنها از س��وي مسئولان داخلي 
مورد قب��ول واقع ش��د. در مجمع ف��وق، زهرا 
اينچه درگاه��ي ثبت نام كرده ب��ود، ولي بحث 
تأييد صلاحيتش مبه��م باقي مان��د و همين 
مسئله سبب شد برخي اعضا از حضور در مجمع 
انتخاباتي خودداري كنن��د. در نتيجه برگزاري 
مجمع با اين ش��رايط از نظر فدراسيون جهاني 

ژيمناس��تيك مورد قب��ول واقع نش��د. رعايت 
نشدن مفاد اساسنامه موجب شده فدراسيون 
جهاني كماكان اينچه درگاهي را به عنوان رئيس 
فدراسيون ايران بشناسد و دقيقاً به همين خاطر 
است كه اگر در مجمع امروز هر شخصي به غير 
از رئيس پيشين حاضر شود بايد منتظر واكنش 
فدراسيون جهاني باش��يم. چند روز پيش خبر 
رسيد كه دعوتنامه حضور در مجمع عمومي با 
امضاي مناف هاشمي، دبيركل كميته به نام عابد 
حقدادي، رئيس فعلي فدراسيون صادر و براي 
او ارسال شده اس��ت! بااين وجود رئيس كميته  
ملي المپيك قبل از آنكه خيلي دير شود نامه اي 
به كيومرث هاش��مي زد و در اين نامه صراحتاً 
به وزير ورزش تأكيد ك��رد دعوتنامه حقدادي 
ابطال ش��ود و از اينچه درگاهي براي حضور در 
مجمع دعوت شد. اينكه اصلًا چرا دعوتنامه اي 
براي رئيس فعلي ارسال ش��ده كه خسروي وفا 
مجبور به ابطال ش��ود، ابهامي است كه كميته  
ملي المپيك بايد به آن پاس��خ دهد. جدا از اين 
مسئولان ورزش كش��ور بايد درخصوص ادامه 
بلاتكليفي ژيمناستيك پاسخگوي افكار عمومي 
باشند. در اين مدت خبر ابطال انتخابات برگزار 
شده از س��وي ديوان عدالت اداري مطرح شده 
و فدراس��يون  جهاني نيز انتخاب حقدادي را به 
رسميت نمي شناس��د. در اين بين تنها وزارت 
ورزش اس��ت كه قصد ندارد از موضعش كوتاه 

بيايد و به ادامه اين وضعيت اصرار دارد.

زمانتغييرسرمربيتيمملينبود
تغيير سرمربي تيم ملي كشتي آزاد همه 
را نگران كرده اس��ت. پژمان درستكار 
در حالي از اين س��مت اس��تعفا داد كه 
هيچ كس انتظارش را نداشت. از طرفي 
در پيش بودن بازي هاي المپيك پاريس 
حساسيت موضوع را افزايش داده است. 
علاوه  بر اين سپردن هدايت آزادكاران 
به محس��ن كاوه نيز خود بحث هايي را 
به همراه داشته اس��ت. هرچند از قبل 
مخالفت هايي با پژمان درستكار داشتم، 
اما در فاصله كوتاه تا المپيك زمان مناسبي براي تغيير نبود. به نظرم 
زمان مناس��بي براي ايجاد تغييرات در كادرفني كشتي آزاد انتخاب 
نشد. حالا ممكن است برخي دوستان بگويند شما از اول مخالف حضور 
پژمان درس��تكار در كادر فني بوديد، اما چرا به يك باره از او حمايت 
مي كنيد، در صورتي كه اصلًا بحث اين حرف ها نيس��ت. ما به شخص 
كاري نداريم، الان تا المپيك پاريس هشت ماه زمان باقي مانده است، 
درستكار دو سال است كه هدايت تيم ملي را برعهده و شناخت خوبي 
از كشتي گيران دارد، او سه دوره تيم را در مسابقات جهاني همراهي 
كرده، بنابراين بهتر بود اين مدت هم هدايت تيم را برعهده داشت، اما 
من نمي دانم چه اتفاقي افتاد و دليل اين اس��تعفاي ناگهاني چيست. 
درستكار به عنوان س��رمربي و كاوه به عنوان مش��اور در كنار او بود. 
معتقدم باتوجه به شرايط كنوني بهتر بود درستكار تا المپيك مي ماند 
و بعد از آن دست به تغييرات  زده مي شد. به هر حال خواه ناخواه كاوه 
در كنار تيم بود و با يكديگر كار را جلو مي بردن��د. من واقعاً دليل اين 

استعفا را نمي دانم، اما به نظرم زمان درستي نبود.

شميم رضوان    بازتاب شيوا  نوروزي    خبر

در آخرين بازي از هفته هفتم ليگ برتر بسكتبال، تيم شهرداري 
گرگان موفق ش��د در بازي خارج از خانه خود مقابل رعد پدافند 
مش��هد به پيروزي دس��ت يابد. در اين ديدار شاگردان مصطفي 
هاشمي موفق شدند پيروزي قاطع 121 بر 59 را به ثبت برسانند. 
اين باخت سنگين ترين شكست در فصل جاري ليگ برتر بود كه 

به نام رعد پدافند ثبت شد.

ثبتسنگينترينشكستدرليگبسكتبال

هفته نهم ليگ برت��ر واليبال با هف��ت ديدار پيگيري ش��د و در 
مهم ترين ديدار، شهداب يزد مدافع عنوان قهرماني ميزبان فولاد 
سيرجان ايرانيان بود. در پايان ش��اگردان بهروز عطايي در فولاد 
موفق شدند شهداب را 3 بر صفر شكست دهند و صدرنشيني خود 
را تثبيت كنند. در طرف مقابل شهداب هم با يك پله سقوط در 
رتبه پنجم قرار گرفت. درگيري و فحاشي تماشاگران و ورود چند 
تماشاگر تيم ش��هداب به زمين در پايان مسابقه، برخورد نيروي 

انتظامي را در پي داشت.

درگيريدرحساسترينبازيواليبال

ورزش�گاه آزادي عص�ر امروز )س�اعت19:30( 
ميزبان حساس ترين بازي گروه E ليگ  قهرمانان 
آسياس�ت. ديدار سرنوشت س�از پرس�پوليس 
مقابل الدحي�ل كه مي تواند صع�ود از اين گروه 
يا پايان اين دوره از رقابت ه�اي ليگ قهرمانان 
را براي سرخپوش�ان به دنبال داش�ته باشد. با 
توجه ب�ه آلودگي  هوا زمزمه هاي�ي در خصوص 
لغو آن ش�نيده مي ش�د، اما در دس�تورالعمل 
برگ�زاري مس�ابقات هي�چ ش�اخصي ب�راي 
آلودگي كه منجر به لغو بازي ش�ود ذكر نش�ده 
اس�ت. هرچند اي�ن تصميم گي�ري را مي توان 
در م�وارد فورس م�اژور تلقي كرد، ام�ا تا زمان 
نگارش اي�ن مطلب تصميم�ي براي لغ�و بازي 
پرس�پوليس– الدحي�ل گرفته نش�ده اس�ت. 
بازي با نماينده قطر مي توانست ديداري تشريفاتي 
باشد براي گرفتن جشن صعود پرسپوليس مقابل 
هوادارانش، اما تس��اوي بي موقع برابر اس��تقلال 
تاجيكس��تان و از دس��ت رفت��ن موقعيت هاي 
پرتعداد برابر النصر در عربستان كار ياران يحيي 
را چنان سخت كرده كه حالا صعود پرسپوليس 
تنها به نتيجه بازي با الدحيل برنمي گردد و نتايج 
ساير  تيم ها نيز در رقم خوردن سرنوشت قهرمان 
فصل گذشته ليگ برتر براي صعود به يك هشتم 
نهايي ليگ قهرمانان آسيا دخيل است. اين مسئله 
حساسيت اين ديدار را چند برابر كرده و كار يحيي 

و شاگردانش را دشوارتر. 
الدحيل پرتكرار ترين حريف پرسپوليس در ليگ 
قهرمانان آسياس��ت. ب��ا احتس��اب بازي هايي كه 
اين تيم با نام لخويا انجام داده، دو تيم 9 مرتبه در 
جريان رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا برابر يكديگر 
به ميدان رفته اند كه به شكل جالب توجهي سهم 
هر تيم، چهار پيروزي و هشت گل  زده بوده است. 

اما در پنج ديدار گذش��ته الدحيل سه مرتبه برنده 
ميدان بوده و پرسپوليس تنها دو برد كسب كرده 
است. در ليگ قهرمانان س��ال 2020، الدحيل در 
هر دو بازي رفت و برگش��ت برنده ميدان بود، اما 
دو فصل قبل و در س��ال 2018 پرسپوليس انتقام 
شكست يك بر صفر در قطر را با برتري پرگل 3 بر 
يك در آزادي از اين تيم گرفت. بازي رفت دو تيم 
را هم پرس��پوليس با برتري يك بر صفر به س��ود 
خود پايان داد و حالا نوبت به بازي برگش��ت است 
و تكميل انتقام ليگ قهرمانان 2020، خصوصاً كه 
برتري در اين ميدان مي تواند به حضور سرخپوشان 
در يك هشتم نهايي اين دوره از ليگ قهرمانان آسيا 
ختم شود، اما پرسپوليس براي نيل به اين هدف نه 
فقط بايد نيم نگاهي به ساير بازي هاي هفته پاياني 
مرحله مقدماتي داشته باشد كه بايد الدحيل را با 

نتيجه اي پرگل بدرقه كند. 
    

نماين��ده قطر فيلي��پ كوتينيو، روبن س��مدو و 
ادميلسون جونيور را به دليل مصدوميت در اين 
بازي به همراه ندارد، اما دست يحيي گل محمدي 
هم خيلي پر نيست. هرچند احتمال حضور اميد 
عاليش��اه در تركيب وجود دارد، اما وحيد اميري 
به احتمال فراوان به دلي��ل مصدوميت اين بازي 
را از دست مي دهد. بي ترديد مهم ترين تغييرات 
اين بازي به نيمكت الدحيل برمي گردد. يحيي و 
شاگردانش در بازي رفت تيمي را شكست دادند 
كه هدايت آن را هرنان كرس��پو به عهده داشت. 
مربي كه برتري تاكتيكي پرسپوليس زمينه ساز 
اخراج او ش��د، اما س��كان هداي��ت الدحيل را در 
اين بازي نه كرس�� پو كه گالتيه در دس��ت دارد. 
مربي 56 س��اله و گرانقيمت فرانسوي كه سابقه 
هدايت پار ي سن ژرمن را در كارنامه دارد و بي شك 

الدحيل را با تاكتيكي متفاوت از بازي رفت برابر 
ياران يحيي روانه ميدان مي كند. 

    
البته الدحيل با  چهار امتياز هيچ شانس��ي براي 
صعود به يك هش��تم ن��دارد، اما گالتي��ه به هيچ 
عنوان نمي خواهد تيمش اين دوره از رقابت ها را 
به عنوان يك بازنده هميش��گي به پايان ببرد، به 
همين دليل هم در جريان آخرين تمرين الدحيل 
در قطر و پيش از اعزام به تهران تأكيد كرد بازي 
با پرسپوليس به هيچ عنوان براي او و يارانش يك 
ديدار تداركاتي نيس��ت و اين را مي ش��د حتي از 
چهره كاملًا جدي كريس��توفر گالتيه در تمرين 
تيمش به وضوح ديد. بي ترديد سرمربي سرشناس 
الدحيل در پي يك خداحافظي آبرومندانه با ليگ 
قهرمانان آسياس��ت و از آنجا كه اي��ن بازي هيچ 
حساسيتي براي قهرمان فصل گذشته قطر ندارد، 
مي تواند شب سختي را براي يحيي و يارانش رقم 
بزند. با وجود اين كافی است مهاجمان پرسپوليس 
قدر موقعيت هاي خود را بدانند تا سرخپوشان در 

خانه و مقابل هواداران جشن صعود بگيرند. 
    

اما س��رمربي پرس��پوليس هم ثابت كرده كه مرد 
روزهاي س��خت اس��ت و تيم او همواره در شرايط 
بحراني نتايج قابل قبولي مي گيرد. ضمن اينكه به 
نظر مي رسد سرمربي پرسپوليس قصد دارد تا بعد از 
پايان بازي با الدحيل به شدت از خجالت مديرعامل 
و هيئت مديره باشگاه درآيد. بي ترديد صحبت هاي 
او بعد از برتري و صعود به يك هش��تم تأثيرگذاري 
بيشتري خواهد داشت و هرگونه انتقاد از مديريت 
باشگاه بعد از باخت و عدم نتيجه گيري و همچنين 
پايان ناكام اي��ن دوره از ليگ قهرمان��ان مي تواند 
توجيه قلمداد ش��ود و اين چيزي نيست كه يحيي 

به دنبال آن باش��د، خصوصاً كه پرس��پوليس طی 
شش سال گذشته دو حضور در فينال، يك حضور 
در نيمه نهايي و يك حضور در يك چهارم نهايي را 
تجربه كرده و سرمربي سرخپوشان بر اين باور است 
كه شاگردانش توان ادامه اين مسير را دارند، حتي 
با وجود مشكلاتي كه مديريت باشگاه قدمي براي 

حل و فصل آن برنمي دارد. 
درويش وعده داده بود تا قبل از مصاف حساس 
با الدحيل، پرداختي  بازيكن��ان را به 30 درصد 
برساند، اما موفق به دريافت پول از اسپانسر نشد 
و يك بار ديگر نتوانس��ت به وعده  اش عمل كند. 
البته او وعده اي هم در خصوص بخشيدن جريمه 
10درصدي تيم در صورت برتري مقابل حريف 
قطري داده بود، اما در پاسخ به اين سؤال قبل از 
بازي توسط اصحاب رسانه س��كوت كرد تا اين 
مسئله نيز مبهم بماند و بي ترديد اين بدقولي ها 
براي او گران تمام خواهد شد، آن هم قبل از بازي 
مهم با الدحيل كه تيم نياز به شارژ مالي و روحي 
رواني داشت، نه شنيدن وعده هاي بي اساسي كه 
مديرعامل پرسپوليس به دادن و عملي نكردن آن 

عادت كرده است!
برتري مقاب��ل الدحي��ل و صعود پرس��پوليس 
به يك هش��تم س��ودي چند ه��زار دلاري براي 
سرخپوش��ان به همراه دارد. هر ب��رد در مرحله 
گروهي 50 و هر مس��اوي 10 هزار دلار پاداش 
دارد كه پرس��پوليس با احتس��اب دو ب��رد و دو 
مساوي تاكنون 120 هزار دلار به جيب  زده، اما 
در صورت برتري مقابل الدحيل علاوه بر پاداش 
50 هزار دلاري، 60 هزار دلار نيز بابت صعود به 
يك هشتم دريافت مي كند)در صورت صعود( تا 
درآمد سرخپوشان از اين شش بازي، 220 هزار 

دلار شود كه رقم قابل توجهي است.

اشرف رامين

حسرت شكست ژاوي به دل سيمئونه ماند 

بارسادرمسيرقهرماني
بلوگرانا حساس ترين ديدار اين هفته لاليگا را برد تا به رده سوم صعود 
كند و با كاه��ش فاصله ب��ا رئال مادريد همچنان يكي از ش��انس هاي 

قهرماني باشد. 
براي ژاوي هرناندز پيروزي بر اتلتيكومادريد اهميت زيادي داشت. جدا 
از بحث ثبت يك ركورد ش��خصي، موضوع صعود در جدول رده بندي 
نيز حائز اهميت بود. بارسلونا از ابتداي فصل نتايج پرنوساني را كسب 
كرده و اگر امروز در رده سوم ايستاده آن را مديون گل هاي لواندوفسكي 
و درخشش ديگر ستاره هايش اس��ت. دور شدن از صدر جدول و بازي 
در اس��تاديومي به غير از نيوكمپ، اعصاب ه��واداران را به هم ريخته 
اس��ت. با بردي كه آبي واناري ها مقابل اتلتيكو كسب كردند، بارسا 34 
امتيازي شد و جاي راه راه پوش��ان مادريدي را در رتبه سوم گرفت، اما 
بحث بازس��ازي نيوكمپ به قوت خود باقي اس��ت و بازي در ورزشگاه 
»المپيك لوئيس كمپانيس« اصلًا باب ميل هواداران دوآتشه بارسلونا 
نيست. استقبال اندك از اين بازي حساس ناراحتي شديد هواداران را 

نشان مي دهد. 
بااين حال ت��ك گل ژائو فليكس در نيم��ه اول چهارمين ب��رد متوالي 
كاتالان ها مقابل اتلتيكو را به ثبت رس��اند. دهمين برد فصل بارسا در 
ش��رايطي به دس��ت آمد كه اينياكي پنيا، دروازه بان 24 س��اله تيم با 
سيوهاي به موقع  چند بار دروازه تيمش را نجات داد. ژاوي كه تاكنون 
چهار بار به عنوان سرمربي رودرروي تيم سيمئونه ايستاده، چهارمين 
پيروزي اش را تجربه كرد. اين نتيجه آنقدر براي بارسلونا مهم بود كه بايد 
به سرمربي حق داد اينگونه از بازيكنانش تعريف كند: »گاهي در طول 
فصل پيش مي آيد، بازيكنان به حدي خوب نيستند كه شما تحت تأثير 
قرار بگيريد، اما در اين ديدار همه خيلي خوب بودند. فشار بازي بالا بود 
و ما توانستيم اين فش��ار را مديريت كنيم. گوندوگان، پدري و فرانكي 
همه عالي بودند. تنها مشكل زدن ضربات آخر بود. فكر مي كنم خيلي 
راحت تر مي توانستيم در اين بازي به پيروزي برسيم. بسيار خوشحالم. 
به جز چند دقيقه آخر خيلي خوب بوديم. هفته بسيار مهمي براي ما 
بود. چند روز قبل در ليگ قهرمانان بازي كرديم و در ليگ هم يك بازي 
خوب مقابل رقيب مستقيم داشتيم و برنده شديم. بازيكنان خط مياني 
مدتي بود كنار هم بازي نكرده بودند. فليكس انگيزه زيادي داش��ت و 
لواندوفسكي در اختيار تيم بود. مطمئناً برد برابر پورتو در ليگ  قهرمانان 
به ما كمك كرد تا خيال راحتي داشته باشيم. در دوئل ها برابر تيمي كه 

قدرت بسياري دارد، عالي كار كرديم.«
زننده گل سه امتيازي همان بازيكني اس��ت كه ديه گو سيمئونه او را 
نخواست و مجبور ش��د به صورت قرضي راهي بارسلونا شود. فليكس 
بعد از گلزني جوري شادي كرد كه همه فهميدند به نوعي به سرمربي 
سابقش كنايه مي زند. ژاوي در خصوص درخشش اين بازيكن گفت: 
»او بار ديگر گلي سرنوشت س��از براي تيم زد. تلاش اين بازيكن را در 
زمين ديدم ك��ه توپ هاي زي��ادي را از حريف گرفت. برايش بس��يار 
خوشحالم. مي دانم كه او هم خوشحال اس��ت، به همين دليل خوب 
بازي مي كند. به او گفتم كه آرام باش��د، چون اين انگيزه هاي بيش از 
حد گاهي ممكن است به ضرر بازيكن تمام شود. ما از او راضي هستيم. 
عملكرد اين بازيكن خيلي خوب بوده و از داشتنش در اين تيم خيلي 
خوشحال هستيم. در مورد ش��ادي بعد از گل بايد از خودش بپرسيد. 
او نياز داشت كه احساسش را نش��ان دهد، به همين دليل هم چنين 
واكنشي داشت. بايد از اينكه او به دنبال اين است كه فوتبالش را با تمام 

وجود به نمايش بگذارد، استفاده كنيم.« 
س��رمربي اتلتيكو از اظهارنظر در خصوص ش��ادي پ��س از گل ژائو 
فليكس خودداري كرد. س��يمئونه معتقد بود تيمش ش��انس گلزني 
داشت: »ش��اهد دو بازي بوديم. آنها در نيمه اول بهتر بودند و با وجود 
اين ما هم فرصت هايي داش��تيم. فليكس از فرصتي كه به دست آورد 
به خوبي استفاده كرد و ش��رايط بازي را تغيير داد. حق ما اين بود كه 
يك گل بزنيم و باعث تأس��ف اس��ت در دقايقي كه تي��م برتر ميدان 
بوديم، نتوانستيم از اين فرصت به خوبي اس��تفاده كنيم. بارسا بازي 
را بهتر ش��روع كرد. ما توپ را از دست داديم و نتوانس��تيم بازي را به 
درستي پيش ببريم. در نيمه دوم ش��رايط تغيير كرد و ما هم شانس 
گلزني داش��تيم. بايد در نيمه اول هم مثل نيمه دوم بازي مي كرديم. 
اين پيروزي حق بارسلونا بود، چون بازي زيبايي را ارائه و از قدرت شان 
به خوبي اس��تفاده كردند. نيمه اول خوب نبود، اما اين مسير طولاني 
است و ما هم رو به جلو ادامه خواهيم داد. خاطرم آسوده است كه تيمم 
وقتي شرايط خوب نبود، توانست واكنش نشان بدهد. يك روز بالاخره 

نوبت بازي خوب ما در زمين بارسلونا خواهد رسيد.«

شبسرنوشت

   پرسپوليس  
  در انديشه جشن  
صعود در آزادي 

مراد محمدي

كارشناس كشتي

دنيا حيدري
      گزارش  یک

قطع همكاري خداداد عزيزي با تيم ملي خبر عجيبي 
بود، اما خ�ود او آن را تأييد كرده و به ش�دت تأكيد 
مي كند كه تنها مسائل شخصي او را به اين كار وادار 
كرده است. ملي پوش سابق با آمدن امير قلعه نويي 
پايش به تيم ملي باز ش�د و به عنوان مشاور و عضو 
كميته  فني كارش را شروع كرد. خداداد كه هنوز به 
خاطر حماس�ه ملبورن محبوبيت زيادي بين مردم 
دارد، در تمرينات هم پابه پاي ديگر مربيان در زمين 
حضور داشت و شوخي هايش با بازيكنان بارها سوژه 
عكاس�ان ش�د. بااين حال او ديگر قصد همكاري با 
تيم مل�ي را ن�دارد و در گفت وگو با چند رس�انه نيز 
اشاره داشته كه به خاطر مسائل شخصي ديگر شرايط 

حضور در كنار قلعه نويي را ندارد.

خداحافظيباتيمملي
بهدلايلشخصي

قاب


